
گروه سینما و تلویزیون- احمد بهرامی درباره جزئیات ساخت و اکران فیلم سینمایی 
»دشت خاموش« و جدیدترین فعالیت های خود، توضیح داد.

احمد بهرامی کارگردان فیلم سینمایی »دشت خاموش« درباره همخوانی داشتن قصه 
این فیلم با روزگار کنونی گفت: تمام تلاش من برای ساخت این فیلم،ساخت اثری بدون 
زمان و مکان بود. ما قصه کارگر ها و کارفرما ها را روایت می کنیم اتفاقی که تا بوده و خواهد 

بود درگیری های خودش را دارد و تکرار می شود و حتما جهان شمول است.
او با اشاره به سخت ترین بخش تولید فیلمش بیان کرد: سخت ترین بخش ساخت 
فیلم در فضای مالی مســتقل اســت، چون از هیچ ارگانی حمایتی ندارید و از آنجایی که 
برگشــت سرمایه آنچنانی در سینما وجود ندارد کاری صد در صد پر ریسک خواهد بود 
بدین علت کمتر فرد یا ارگانی پا پیش می گذارد، اما خوشبختانه سعید بشیری به عنوان رفیق 
و همکار قدیمی بعد از خواندن فیلمنامه قبول کرد پای کار بایستد و واقعا اگر او نبود این 
فیلم ساخته نمی شد البته به جز سعید بشیری، مسعود امینی تیرانی فیلمبردار فیلم، ناهید 
عزیزی صدیق و دیگر عوامل فیلم همراه و همدل بودند و اگر هرکدام از آن ها نبودند کار 
پیش نمی رفت همچنین پخش کننده خارجی خوب هم بســیار مهم است و اگر پای کار 
باشد فیلم را به جشنواره های معتبر می رساند و علی قاسمی در این بخش به شدت کارش 

را درست انجام داد.
این کارگردان درباره ساخت فیلم کم هزینه اما موفق اظهار کرد: اول اینکه فیلم باید 
تجربه شــخصی و لمس شــده باشد یعنی به عنوان نمونه، من از بچگی تجربه حضور در 
کوره های آجرپزی و کارکردن را داشــتم و پدرم نیز کارگر صنعتی بوده و همیشــه شاهد 
فعالیت های او بودم. این همان موضوعی است که در »دشت خاموش« مطرح می شود، مقوله 
بعدی فیلمنامه است که قطعا باید قوی باشد، استفاده از بازیگران توانمند به معنای واقعی که 
همراه باشند و طلب دستمزد های آنچنانی ندارند، این ها فاکتور های اصلی برای ساخت یک 
فیلم کم هزینه و موفق خواهد بود. البته بگویم که این تجربه شخصی من است و از آن نتیجه 
گرفتم. بهرامی گفت: در بخش بازیگران این فیلم به نکته مهمی اشاره کنم و اینکه اگر برای 
فیلم دیگری بود قطعا دستمزدشان فرق می کرد، اما بازیگران،فیلمنامه، دوستی با ما و نگاهی 
که قرار بود در »دشت خاموش« اعمال کنیم را مد نظر قرار دادند و همراه شدند و این نشان از 
اخلاق حرفه ای آنهاست که جای تشکر دارد. وی با اشاره به حرف اصلی »دشت خاموش« 
تصریح کرد: اگر بررسی کنید می بینید قدمت آجرپزی کشور ما به هفت هزار سال پیش بر 
می گردد و از آن ها در زمان فعلی تعداد بسیار اندکی باقی مانده است این ها اصطلاحی به 
نام خاموش شدن دارند و به کوره هایی اطلاق می شود که دیگر فعالیتی ندارند و اصطلاحا 
می گویند کوره فلانی خاموش است که نام »خاموش« را از آن برداشتم و »دشت« را اضافه 
کردم که به »دشت خاموش« رسیدم. در کل تعصب و عِرقی که نسبت به این شغل بواسطه 
حضورم از بچگی در کوره های آجرپزی دارم باعث شد به آن ها بپردازم و ابراز ارادت کنم 

از سویی سنتی به نام آجرپزی که در حال از بین رفتن است هم مزید بر علت شد.
ایــن کارگــردان درباره اکران داخلی فیلم بیان کرد: واقعا زمانی که هنر و تجربه آغاز 
به کار کرد و فیلم های مدل ما )هنری( را نمایش داد به من و فیلمســازان هم نوعم اعتماد 
به نفســی داد که کار های بعدی را جدی تر بگیریم یعنی خیالمان را راحت کرد که جایی 
هست که فیلممان را نمایش می دهد. برای این فیلم همدر بخش هنر و تجربه و شاید اکران 
عمومی برنامه ریزی هایی انجام داده ایم، اما خاستگاه و مخاطبان اصلی این نوع آثار بخش 
هنر و تجربه اســت به خصوص اینکه تجربه خوبی از اکران در این بخش را دارم. او در 
پاسخ به این سوال که تا چه زمانی قرار است به ساخت فیلم های هنری ادامه دهید و اصلا 
به تولید فیلم های تجاری فکر کرده اید؟ گفت: به شخصه ارادت خاصی به سینمای عباس 
کیارستمی، سهراب شهید ثالث و نمونه خارجی بلاتار دارم وقتی شما به عنوان فیلمساز 
در فضای واقعی آدم ها و زندگی آنها قرار می گیرید خودتان هم شکل آن ها می شوید بدین 
علت اصلا به سینمای تجاری فکر نکردم شاید هم توانمندی اش را ندارم. در این سال ها 
اینقدر فیلم های هنری دیدم و مطالعات این بخش را داشتم که باعث شد به سینمای تجاری 
فکر نکنم. بهرامی در پایان درباره جدیدترین فعالیت سینمایی خود عنوان کرد: زمانی که 
شروع به ساخت »دشت خاموش« کردم سه شخصیت داشتم که اولی لطف الله در »دشت 
خاموش« بود، دومی خانم و سومی یک آقای دیگری است، فیلم درباره شخصیت لطف 

الله ساخته ایم و فیلمنامه آن دو شخصیت هم آماده است که خواهیم ساخت.

گروه ســینما و تلویزیون-چهار هنرمند حوزه نمایش ایرانی و ایتالیایی در یک 
همکاری دورادور کلیپ های  نمایشــی چنددقیقه ای با نــام »فراتر از مرزها« و موضوع 

تغییرات سبک زندگی و عادات رفتاری در دوران همه گیری عالم گیر کرونا ساخته اند.
اولین مجموعه از این مجموعه کلیپ های هشــت ونیم قسمتی شامگاه چهارشنبه 
)۱۵ مرداد( با حضور دانیال خیری خواه و علی شمس به ترتیب بازیگر و کارگردان ایرانی 
این مجموعه همچنین تعداد معدودی از بازیگران تئاتر، چند دیپلمات حاضر در ایران و 
سفیر ایتالیا در محل اقامت سفیر این کشور در تهران، رونمایی شد. این کلیپ ها با حمایت 
ســفارت ایتالیا در ایران و همراهی از راه دور و به وســیله شبکه های مجازی دو هنرمند 
یادشده ایرانی و همکاری دو هنرمند ایتالیایی؛ یعنی نیکولا پیانزولا به عنوان بازیگر و آنا 
دورا دورنو کارگردان ایتالیایی و شرکت تئاتری ایتالیایی اینستبیلی واگانتی ساخته و در 
حساب های کاربری سفارت ایتالیا در شبکه های اجتماعی مختلف از جمله اینستاگرام و 
دیگر پلتفرم های مجازی منتشر خواهند شد و اولین قسمت دیروز همزمان با رونمایی آن 
در این شبکه ها منتشر شد.مجموعه کلیپ های یادشده شامل هشت کلیپ حدود ۵ تا ۸ 
دقیقه ای و یک تیزر است که در مجموعه به نام فراتر از مرزها  در قالب حرکات نمایشی 
و روایتی که زیرنویس شده به تغییراتی می پردازند که همه گیری بیماری کرونا در زندگی 
ما در سراسر جهان ایجاد کرده، همچنین راه هایی که هنرمندان برای زندگی در این زمانه 
همراه با تغییرات گاه دشوار یافته اند تا آن را برای بینندگان خود نیز آسان تر کنند. جوزپه 
پرونه سفیر ایتالیا در این مراسم گفت: با اینکه امشب از یکی از طرح های شگفت انگیز 
و هنری انجام شــده را رونمایی می کنیم به دلیل رعایت شــیوه نامه های بهداشتی برای 
جلوگیری از شیوع کرونا تعداد ما کم است.وی افزود: این مجموعه کلیپ های ۸ قسمتی 
با زبان هنر اجرا و تئاتر برای ما تعریف می کند چطور این بیماری احساسات، عادات و 
سبک زندگی ما را تغییر داد و راهی برای برون رفت از مرزهای تحمیلی همه گیری است.

سفارت ایتالیا نیز مانند بقیه مردم و دولت های دنیا تحت تاثیر این همه گیری قرار گرفت 
و مجبور به تغییر برنامه فعالیت خود شد؛ اما متوقف نشدیم و برنامه ها را به اشکال دیگر 
ادامه دادیم.وی با ابراز تاسف از حضور نداشتن هنرمندان ایتالیایی همراه این مجموعه 
گفت: آنها خیلی علاقه داشتند امشب اینجا باشند ولی به دلیل شرایط کنونی ممکن نشد 
و پیام ویدیویی برای ما ارسال کردند.دانیل خیرخواه بازیگر ایرانی این مجموعه نیز با ابراز 
خوشحالی از همراهی در این همکاری مشترک با هنرمندان ایتالیایی گفت: در دورانی که 
به دلیل همه گیری کرونا ارتباط نظام مند بازیگر تئاتر با تماشاگر وجود ندارد، پناه بردن 
به فضای مجازی راه خوبی است. وی افزود: این مجموعه که تولید قسمت اول آن بیش 
از یک ماه به طول انجامیده است فراتر از مرزها نام گرفت؛ زیرا همه گیری و شرایط ناشی 
از آن مرزی نمی شناسد و هنرمندان همیشه در بحران های این چنینی تلاش کرده اند به 
جامعه کمک کنند.بعد از سخنان معرفی سفیر ایتالیا و کارگردان و بازیگر ایرانی کلیپ های 

یادشده قسمت اول از این مجموعه به نام فراتر از آینه ها برای حضار پخش شد.

تعصب به شغل و سنتی قدیمی
 پایه گذار »دشت خاموش« شد

»فراتر از مرزها«؛ همکاری هنرمندان 
ایرانی و ایتالیایی در ایام کرونایی
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همواره ماسک می زنم

»کوسه«؛ ۱۴۰۰ می آید

بابت تبلیغ اکران فیلمم 
عذاب وجدان داشتم

گــروه ســینما و تلویزیون- رها 
فریدی کارگردان مستند »چی چکا؛ قصه 
شب« که این روزها در حال اکران در گروه 
سینمایی »هنر و تجربه« است، درباره این 
اثر گفت: وقتی ســینماها بازگشایی شد، 
تقاضا کردم که اکران فیلم من را به تعویق 
بیندازند و با یک ماه تأخیر روی پرده برود. 
اصلًا به همین دلیل نمایش مســتند »چی 
چکا« به نسبت دیگر آثار دیرتر اتفاق افتاد. 
حتی با »هنــر و تجربه« هم تماس گرفتم 
و پرســیدم که آیا امکانش هست که »چی 
چکا قصه شــب« بعد از کرونا روی پرده 
برود؟ که آنها به درستی به من گفتند زمان 
رهایی از کرونا مشخص نیست، فیلم های 
دیگر در صف هســتند، الان زمان نمایش 
این مســتند اســت و فکر کردم نمی شود 
زمان را از دست داد و مجبوریم با رعایت 

و دقت، ادامه دهیم.
فریدی عنوان کــرد: نمایش »چی 
چکا قصه شب« زمانی از سر گرفته شد که 
میزان فوتی ها و مبتلایان کرونا کاهش پیدا 
کرده بــود و تصور نمی کردیم دوباره این 
میــزان افزایش پیدا کند. بنابراین به اکران 
آن رضایت دادم چون به این نتیجه رسیدم 
که به هر حال باید با همین شرایط زندگی 
کرد و ما نمی دانیم این وضعیت تا کی ادامه 

پیدا می کند.
در اطلاع رســانی برای اکران 

فیلمم عذاب وجدان داشتم!
وی ادامه داد: آن زمان خودم در اطلاع 
رسانی عذاب وجدان داشتم به همین دلیل 
نه تیزری منتشر و نه اطلاع رسانی کردیم 
چون به این فکر کردم که نباید باعث بشوم 
در سینماها تراکم جمعیت حتی به میزان 
اندک ایجاد شــود. در واقع دست و دلم به 
تبلیغ نمی رفت تا اینکه خودم به سینماها 
رفتم و وضعیت آنجا را ارزیابی کردم چون 
یا باید کاری را درســت انجام داد و یا کلًا 

انجام نداد.
این مستندســاز تاکید کــرد: وقتی 
با مخاطبان به تماشــای اثر نشستم دیدم 
که پروتکل های بهداشــتی و فاصله های 
اجتماعی به خوبی رعایت می شود ضمن 
اینکه تعداد مخاطبان این نوع ســینما کم 
اســت و با کرونا کمتر هم شده است. به 
همین دلیل خیالم کمی راحت شد و اطلاع 
رسانی »چی چکا قصه شب« را سر گرفتم.
وی با بیان اینکه ساخت این فیلم ۸ 
سال طول کشیده است و ۲۴ کاراکتر دارد، 
بیان کرد: حتی قبل از کرونا هم »چی چکا 
قصه شب« به لحاظ تبلیغاتی مهجور بود 
چون یک فیلم کاملًا مســتقل است. یعنی 
حتی آن موقع هم برایش کمپین تبلیغاتی 
بسته نشــد و خودم یک تنه در این زمینه 
کار می کردم. بودجه تبلیغاتی مستند »چی 
چکا قصه شــب« هم شخصی بود چون 
من یک فیلمساز شــخصی و تهیه کننده 
این اثر هســتم. البته بخشی از بودجه آن 

از حمایت های مردمی تأمین شده است.
فریدی ادامه داد: ضمن اینکه مستند 
»چی چکا قصه شــب« اولین تجربه من 
در ورود به سینماســت بنابراین چندان با 
مناســبات این عرصه آشنا نیستم از همین 
رو بــه چند آنونس و حمایت های »هنر و 
تجربه« بسنده کردم. همانطور که گفتم من 
در دنیای ســینما، آدم تازه واردی هستم 
و ارتباطات گســترده ای با دنیای سینما، 
افرادش و بنگاه های خبری ندارم از سوی 
دیگر هنوز یک ریال هم از بابت این فیلم 
کســب نکرده ام که بتوانم خرج خودش 
کنم چون هنوز روی پرده اســت و تسویه 

حساب ها صورت نگرفته است.
این کارگــردان ادامه داد: مســتند 
»چی چکا قصه شــب« جــزو فیلم هایی 
بــود که اکرانش پیش از کرونا شــروع و 
بــا آغاز کرونا نمایش آن متوقف شــد اما 

قبــل از کرونا فروش خوبی داشــت و از 
آن به خوبی اســتقبال شــد. به طوری که 
دســت اندرکاران »هنــر و تجربه« به من 
گفتند با وجود ســکوت خبری مســتند 

»چی چکا قصه شــب« جزو پرفروش ها 
بوده اســت و مخاطبان بــا تبلیغ دهان به 

دهان به تماشایش نشسته اند. 
حتی هنوز هم در سالن های کوچک 

مخاطبان ۲۰ نفره دارد.
فریدی اظهار کرد: ســاخت مستند 
»چی چکا قصه شب« به قدری فراز و فرود 
داشت که اتفاقات اکرانش برایم سهل بود. 

من ســختی های بسیاری را در بخش های 
دیگر کشــیده ام بنابراین درد اکرانش در 
اوضاع کرونا برایم مساله نبود. ضمن اینکه 
فکر می کنم با گذشت زمان ارزش این فیلم 
مشخص می شــود چون در عین حال که 
موزیکال، پر رنگ و لعاب و سرگرم کننده 
است، فیلمی است تحقیقاتی و مردم نگار 
که دوره ای از تاریخ موسیقی یک سرزمین 

را ثبت کرده است.
وی افزود: »چی چکا قصه شــب« 
مهندســی پیچیده ای دارد و پر از کد، لایه 
و رمز و راز اســت، مخاطبانش را باهوش 
فرض کــرده و آنها را به تماشــای چند 

باره اش دعوت می کند. 
مســتند »چــی چکا قصه شــب« 
روایتگــر زندگــی ابراهیــم منصفی از 
خنیاگران هرمزگانی اســت کــه در این 
منطقه بســیار تأثیرگذار است، ترانه های 
زیبایــی دارد، به طوری کــه تأثیر زیادی 
روی جوانــان هرمزگانی و نســل بعد از 
خود گذاشــت. مســتند »چی چکا قصه 
شب« به بهانه روایت سرگذشت ابراهیم 
منصفی، معرف موزیســین هایی است که 
آثار ابراهیم منصفی را بازخوانی می کنند، 
همچنین تصویری از آداب و زندگی مردم 

هرمزگان ارائه می دهد.
این مستندساز در پایان درباره اکران 
آنلاین مســتند »چی چکا قصه شــب« 
مطرح کرد: اگر »چی چکا قصه شــب« را 
به صورت آنلاین اکران می کردیم، نمایش 

پرده ای آن کمرنگ تر می شد. 
از سویی دوســت داشتم فیلمی که 
برایش این همه زحمت کشیده شده، روی 
پرده دیده شود، چون حال و هوای سینما و 
کیفیت صوت و تصویر آن متفاوت است. 
به همین دلیل فکر کردم بهتر این است که 
نمایش پرده ای »چی چکا قصه شب« را از 

دست ندهیم و تجربه کنیم.

گروه سینما و تلویزیون-  »سپند 
امیر ســلیمانی« گفت: این روزها خیلی 
کمتر از خانه بیرون می آیم و در ماشــینم 
تعداد زیادی ضدعفونی کننده و ماســک 
دارم و برای هرموردی که از خانه بیرون 
می آیم، همواره ماسک می زنم، به شدت 
مراقبــم و هرچیزی را قبل از اســتفاده 

ضدعفونی می کنم.
سپند امیرسلیمانی بازیگر سینما و 
تلویزیون با اشــاره به روزهای گذشته از 
شروع سال ۹۹ و فعالیت هایی که در این 
مدت انجام داده اســت بیان کرد: در این 
ایام برخی اوقات به رادیو می روم و بیشتر 
اجرای اینترنتی دارم و  عمدتا مواردی از 

این دست را انجام می دهم.
اوضاع خوبی نیســت و این روزها 
زندگی سخت شده است؛ درحال حاضر 
کار تصویری و بازیگری انجام نمی دهم 
و بیشتر در فضای مجازی فعالیت می کنم، 
لایوی داریم که کمپینی برای آقای کریم 
باقری است که آن را اجرا می کنم. کمپین 
آقای باقری بیشــتر فوتبالی اســت و من 
آقای باقری و خداداد عزیزی به نوعی در 
کنار هم آن را اجرا می کنیم.وی افزود: این 
روزها کارهای سینمایی خاصی پیشنهاد 
نمی شود )جز یک موردی بود که به نظرم 
جذاب نیامد( ولی تا جایی که می دانم کار 

خاصی هم در این ایام انجام نمی شود.
نقش و پیشــنهاد کاری اگر باشــد 
که به نظرم مناســب بیاید، حتما حضور 
پیــدا می کنم اما ترجیحم این اســت که 
بیــن بازی هایــی که جذاب نیســت و 

پیشنهادهایی که دلچسب نیست، همین 
کارهای جست گریختۀ به جز بازیگری 

را انجام دهم.
بازیگر ســریال ها و مجموعه های 
پاورچیــن  همچــون  تلویزیونــی ای 
)۱۳۸۲-۸۳(، من یک مستاجرم )۱۳۸۳(، 

شــبهای برره )۱۳۸۴(، نرگس 
)۱۳۸۵(، مرد دوهزارچهره 
همیشه  آســمان   ،)۱۳۸۸(
ابری نیست )۱۳۸۹(، تبریز 
در مــه )۱۳۹۱(، کلاه پهلوی 
)۱۳۹۲(، خروس)۱۳۹۲(، در 
حاشــیه)۱۳۹۴(، معمای شاه 
)۱۳۹۵(، همسایه ها )۱۳۹۵(، 

زوج یا فــرد)۱۳۹۷(، کامیون 
)۱۳۹۹( تصریح کــرد: چون به 

شــدت مراعات موارد بهداشتی 
را می کنم برخی جاها را هم اساســا 
نمی روم، همین موضوع باعث شده 
اســت که کارهایم عمدتا کارهایی 

جسته و گریخته باشد.
وی افزود: ایــن روزها خیلی 
کمتــر از خانه بیــرون می آیم و در 
ماشــینم تعداد زیــادی ضدعفونی 
کننده و ماسک دارم و برای هرموردی 
کــه از خانه بیــرون می آیم، همواره 
ماســک می زنم، به شــدت مراقبت 
می کنم و هرچیزی را قبل از اســتفاده 

ضدعفونی می کنم.
فکر می کنــم از این لحظه به بعد، 
خدا باید بــه ما و تمام مردم جهان رحم 
کند، چرا که این ماجرا به نظرم ماجرایی 

به راحت جمع شدنی نیست.
البته نمی شــود همــه کوتاهی ها 
و مشــکلات ایجاد شــده را بــه مردم و 
عدم برخورد مناســب آنان نسبت داد و 

مسئولین باید پاسخگوی شرایط باشند و 
اعلام کنند که دقیقا چه کرده اند. شاید بد 
نباشد که سایتی راه اندازی شود و در آن 
اطلاعاتی درباره این شــرایط برای مردم 

به شدت به روزرسانی شود.
شاید لازم باشد که با کسانی 
که ماســک نمی زننــد، برخوردی 

جدی تر شود
هنرپیشــۀ فیلم هــای دنــدان طلا 
)۱۳۷۰(، نــان، عشــق و موتــور هزار 
 ،)۱۳۸۵( اخراجی هــا   ،)۱۳۸۰(
 ۲ اخراجی هــا   ،)۱۳۸۶( مظفرنامــه 
)۱۳۸۸(، اخراجی هــا ۳ )۱۳۸۹(، مردان 
مریخی و زنان ونوســی )۱۳۸۹(، چک 
)۱۳۹۰(، خــوب، بد، جلــف )۱۳۹۴(، 
هزارپا)۱۳۹۶( و فیلم کوتاه پیاده )۱۳۹۷( 
با انتقــاد از رفتارهایی که باعث مرگ و 
بیماری هم وطنانمان می شوند، گفت: به 
نظرم ما ایرانی ها اخلاق شــروع به قتل و 
شروع به خودکشی خوبی داریم و نمود 
آن در کارهایی اســت که انجام می دهیم؛ 
دنــده عقب رفتن در اوتوبان، جلوی هم 
پیچیدن در رانندگی یا موتور سوارانی که 
کلاه ایمنی بر سر نمی گذارند، این ها همه 
مصداق اهمیت ندادن به خود و دیگران 

است.
زمانــی برای کمربنــد زدن پلیس 
فشــار قهریۀ شــدیدی گذاشت؛ امروز 

هــم به نظــرم شــاید لازم باشــد که با 
کســانی که ماســک نمی زنند و مراعات 
شرایط اجتماعی را نمی کنند، برخوردی 
جــدی تر شــود. چرا که ایــن اهمال و 
بی توجهی علاوه بر خود، باعث آســیب 
 زدن به جامعه و بیمار ســاختن دیگران 

می شود.
فیلم می بینم و ساز می زنم

ایــن هنرمند که ســابقۀ حضور در 
نمایش های خانگــی ای همچون ماه از 
روی ســکو، خاندان ســیبیلیان، به رنگ 
آســمان، پروانه در آتش، اعتراف، کلاه 
گیس، این یک تصادف نیســت، پنگوئن 
و تبریــز در مــه را دارد، در توضیــح 
روزمرگی هــای خویــش در ایام کرونا، 
یادآور شــد: روزهای درخانــه را فیلم 

می بینم و ساز می زنم.
وی افــزود: آخرین فیلمی که دیدم 
جهــان با من برقص ســاخته ســروش 
صحت بود که فیلمی خوش ســاخت و 

به عقیده ام بسیار جذاب بود.
از فیلم هــای اکــران آنلاین فیلم 
خروج را دیدم و دوست دارم که فکر کنم 
آقای حاتمی کیا همچنان آژانس شیشه ای 
می سازد و ترجیح می دهم در مورد ایشان 
در همــان دوره )دهۀ ۷۰( صحبت کنم و 

نه دوران جدید.
وی در انتها و در اشاره به وضعیت 
ســعید امیرســلیمانی تاکید کــرد: حال 
پدرم عالی اســت و ایــن روزها را مانند 
 همۀ مــردم در فضای مراعات اجتماعی 

می گذراند.

گروه سینما و تلویزیون- تهیه کننده 
فیلم سینمایی در حال تولید »کوسه« گفت: 
این فیلم را در ســال ۱۴۰۰ اکران می کنیم؛ 
زیرا فیلم هایی که اکنون نمایش داده  شده اند، 

پاسخگوی انتظارات نبوده اند.
فیلم سینمایی کوســه به کارگردانی 
علی عطشــانی یکی از فیلم هایی بود که در 
دوران کرونا ساخته شد.پیش تولید این فیلم 
از ۱۵ بهمن و در سکوت خبری آغاز شد و 
قرار بود فیلمبرداری آن از اواسط فروردین 
کلید بخورد، با شــیوع کرونا به تعویق افتاد 
اما تیر و مرداد ۹۹ به تولید رسید.سیدمحمد 
احمدی تهیه کننده فیلم کوسه و درباره قصه و 
شرایط تولید این فیلم بیان کرد: این فیلم یک 
کمدی است که در دو زمان روایت می شود؛ 
زمان گذشته که قبل از انقلاب است و زمان 
آینده. دو شخصیت اصلی داریم که با توجه 
به تغییر فضا و پیــروزی انقلاب تغییراتی 
کرده انــد. احمدی در توضیح علت حضور 
در این پروژۀ ســینمایی عنوان کرد: با توجه 
به آشنایی با عطشانی همچنین به دلیل این 

که فیلم نامه را دوست داشتم، قبول کردم که 
ایــن کار را انجام بدهیــم و با توجه به همه 
مشــکلاتی که وجود داشــت )کرونا و ...( 
توانستیم بازیگران را انتخاب کنیم و امیدوارم 

فیلم فروش خوبی داشته باشد.
وی در مورد سرمایه گذاران این فیلم 
گفت: دو ســرمایه گذار داریم که یکی بیمه 
تجارت نو است و دیگری یکی از دوستانی 
که یک شــرکت بازرگانی دارد.احمدی در 
پاســخ به این سوال که آیا تقابل فضای قبل 
و بعد از انقلاب و انتخاب سوژۀ خوانندگی 
برای داستان فیلم، تکراری نیست، تاکید کرد: 
نه فضا بســیار متفاوت است و اگر ذهنیت 
فیلم ســینمایی مطرب و امثال آن را دارید، 
باید بگویم این فیلم اصلًا در آن فضاها نیست 

و این که به نظرم کار خوبی در خواهد آمد.
سعی کردیم که تمامی پروتکل های 

ایــام کرونا را رعایت کنیم؛ بر این اســاس 
در ورودی ضدعفونی و دستگاه گذاشتیم، 
ضمن این که دکتر مقیم داشتیم که اکسیژن 
و فشــار و تب را می گرفت و از عوامل هر 

۲۰ روز یک بار آزمایش می گرفتیم؛ ســعی 
کردیــم تمام مــوارد را رعایت کنیم و فکر 
می کنم در این کار موفق هم بوده ایم.کوسه 
دومین کار من به عنوان تهیه کننده است و قبلًا 

ســه، چهار کار را سرمایه گذاری کرده بودم 
و کم کم تصمیم گرفتم شخصاً تهیه کنندگی 
کار انجام دهم.تهیه کننده فیلم سینمایی کوسه 
در انتها و در اشــاره به تاریخ اکران این فیلم 
تصریح کرد: با توجه به شــرایطی که اکنون 
وجود دارد، تصمیــم گرفته ایم این فیلم را 
در ســال ۱۴۰۰ اکران کنیم. زیرا فیلم هایی 
که اکنون نمایش داد شــده اند، پاسخگوی 
انتظارات نبوده اند. قطعــاً با توجه مواردی 
که گفته می شــود، این بیماری تمام خواهد 
شد.مهدی هاشمی، مهران احمدی، پژمان 
جمشیدی، ســیما تیرانداز، بهناز جعفری، 
ریحانه پارسا، محمدجواد جعفرپور، مهران 
رجبی، بهراد خرازی، مهسا کامیابی، فرانک 
حســینی، احمدرضا موســوی، آن ماری 
ســلامه )بازیگر لبنانی( و آســیا تاشکین 
)بازیگــر اهل کشــور ترکیــه( مجموعه 

بازیگران این فیلم را تشکیل می دهند.عوامل 
اصلی ایــن فیلم عبارتند از کارگردان: علی 
عطشانی، تهیه کننده: سید محمد احمدی، 
علی عطشانی، تهیه کننده اجرایی: مرتضی 
رحیمی، نویســنده: پیمان عباســی، مدیر 
فیلمبرداری: محمود عطشانی، طراح صحنه 
و لباس: مجید علی اسلام، صدابردار: محمد 
شــاهوردی، طراحی و ترکیب صدا: سید 
محمود موســوی نژاد، طراح چهره پردازی: 
امید گلزاده، چهره پرداز: فرزانه زردشــت، 
دســتیار کارگردان و برنامه ریز: وحید مهین 
دوست، موسیقی: پوریا حیدری، پشتیبانی 
فنی: حیدر احســانی، مدیر تولید: ســعید 
دلاوری، مدیر تدارکات: مهدی عباسی پور، 
دستیار اول فیلمبردار: مهدی حسینی،مدیر 
امور بین الملل: امید چوگانی، مدیر تبلیغات: 
ســید محمدصادق لواسانی، تیم تبلیغات: 
شــراره داودی، مهســا مرزبان، عکاس و 
کارگردان فیلم پشت صحنه: بابک برزویه، 
مجری طرح: بیتــا فیلم تهران، حامی مالی: 

بیمه تجارت نو.

»جبرئیل« در راه جشنواره آمریکاییافتتاح جشنواره نیویورک با فیلم جدید استیو مک کویین

سپند امیرسلیمانی:

گروه ســینما و تلویزیون- پنجاه 
و هشتمین دوره جشــنواره بین المللی 
فیلم نیویورک بــا نمایش »لاورز راک«، 
جدیدترین ساخته »استیو مک کویین«، 
مک کوییــن  می شود.اســتیو  افتتــاح 
کارگردان فیلم هــای مطرحی چون ۱۲ 
سال بردگی و شرم، با نمایش جدیدترین 
اثــر خود یعنــی لاورز راک این دوره از 
جشنواره فیلم نیویورک را افتتاح می کند.
پنجاه و هشــتمین دوره جشنواره 
نیویورک به دلیل شیوع کرونا با دوره های 
قبل متفاوت خواهد بود. رویداد امســال 
بنابر ملاحظات موجود در قالب ترکیبی 
از رویدادهــای حضــوری و مجــازی 
برگزار می شود و برای نمایش فیلم ها از 
روش هایی چون اکران در سینما-ماشین 
اســتفاده خواهد شــد.در همین راستا، 

اثــری که در افتتاحیه از مک کوئین روی 
پرده می رود نیز بــا فیلم در معنای رایج 
آن فاصلــه دارد. لاورز راک در واقع یک 
قســمت از مجموعه فیلم تبر کوچک به 

کارگردانی مک کوئین است که به داستان 
جامعه هند غربی در لندن می پردازد.

داستان لاورز راک در یک مهمانی 
بلــوز در اوایل دهه ۸۰ میــلادی اتفاق 

می افتد و روایتگر یک عشق جوان است. 
فیلمنامه این فصل اثر مشــترکی است از 
کورتیا نیولند و مــک کوئین. دو بخش 
دیگــر از ۵ فصل این ســریال با عنوان 
منگراو و ســرخ، سفید، آبی نیز در بخش 
اصلی این دوره جشنواره فیلم نیویورک 
برای اولیــن بار نمایــش داده خواهند 
شــد.این فیلمها که به موضع نژادپرستی 
و تبعیض میپردازند، بازتابی از شــرایط 
سیاسی حاکم هستند که در آن بازار بحث 
و مناقشات درباره تنوع نژادی و برابری 
داغ اســت.با نمایش لاورز راک نام مک 
کوئین به فهرست بلندبالای سینماگران 
مطرحــی چون مارتین اسکورســیزی، 
کلینت ایستوود و دیوید فینچر می پیوندد 
که با آثارشان آغازگر دوره های مختلف 

این جشنواره سینمایی بوده اند.   

گروه سینما و تلویزیون- فیلم کوتاه 
»جبرئیل« ساخته یوسف کارگر به بخش 
مسابقه بیست و چهارمین دوره جشنواره 
فیلــم »فلیکرز رودآیلنــد« در آمریکا راه 
یافت. جبرئیــل به عنوان نماینده ایران در 
بخش کوتاه جشنواره »فلیکرز رودآیلند« 
که یکی از جشنواره های مورد تائید آکادمی 
علوم و هنرهای ســینمایی )اسکار( و بفتا 
اســت حضور خواهد داشــت و بر این 
اســاس فیلم های برنده در ۲ بخش کوتاه 
داستانی و انیمیشن در این رویداد سینمایی 
واجد شــرایط جوایز اســکار خواهند 
شــد.جبرئیل در این دوره از جشنواره از 
بین بیش از ۶۵۰۰ فیلم از ۹۱ کشور انتخاب 
شده است و با فیلم هایی از آمریکا، کانادا، 
لهســتان، ایتالیا، انگلیس، فرانسه، نروژ، 
آلمــان، بلژیک، دانمــارک، ایرلند، پرو، 

مصر و … به رقابــت خواهد پرداخت.
بیســت و چهارمین دوره جشنواره فیلم 
»فلیکرز رودآیلند« قرار اســت به صورت 
ترکیبی فیزیکی و مجازی بین روزهای ۴ 

تا ۹ آگوســت برابر بــا ۱۴ تا ۱۹ مرداد در 
شهر رودآیلند برگزار شود.جبرئیل درباره 
پدری اســت که باید در شرایطی سخت، 
بین عشــق و ایمــان و وجدان تصمیمی 

بگیرد... یوســف یزدانی، شبنم یوسفی، 
علی مکرم، ســینا فرامرز، منظر اصغری و 
رسول عمرانی فر بازیگران این فیلم کوتاه 
هستند. از جمله عوامل فیلم جبرئیل می 
توان به نویســنده و کارگردان: یوســف 
کارگر، مدیر فیلمبــرداری: وحید بیوته، 
تدوین:عماد خدابخش، صدابردار: مسیح 
حدپور ســراج، طراحی و ترکیب صدا: 
محمدمهدی جواهری زاده، موسیقی: پیام 
آزادی، دستیار کارگردان و برنامه ریز: نگار 
نقوی، گریم: لیلا اینانلو ظفری، دستیاران 
فیلمبــردار: غلامرضا رضایــی، مهدی 
داوری، دســتیاران صدا: محسن مصلح، 
جمال حدپور سراج، دستیار تدوین: مجید 
طارمــی، گرافیک: میلاد رحیمی، مجری 
طرح: شــاهین فرج زاده، تهیه کنندگان: 

علی ضیایی و یوسف کارگر اشاره کرد.

رها فریدی کارگردان مستند »چی چکا قصه شب« عنوان کرد که برای ساخت این فیلم ۸ سال زحمت کشیده 
و این اثر درباره ابراهیم منصفی از خنیاگران هرمزگانی است.

این مستندساز در پایان درباره اکران آنلاین مستند »چی چکا قصه شب« مطرح کرد: اگر »چی چکا قصه شب« را 
به صورت آنلاین اکران می کردیم، نمایش پرده ای آن کمرنگ تر می شد. از سویی دوست داشتم فیلمی که برایش 
این همه زحمت کشیده شده، روی پرده دیده شود، چون حال و هوای سینما و کیفیت صوت و تصویر آن متفاوت 
است. به همین دلیل فکر کردم بهتر این است که نمایش پرده ای »چی چکا قصه شب« را از دست ندهیم و تجربه کنیم.

رها فریدی کارگردان مستند »چی چکا قصه شب«:
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